
Knippla Ö-Råd 
 

Protokoll från möte 2024-11-25 i Föreningsgården. 

 

Närvarande: Börje Andersson, Annika Pettersson, Andreas Gunnarsson, Per-Eive Berndtsson, 
Pontus Jacobsson, Stefan Fransson och Marie Brinkhoff.  

Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 
1. Föregående mötesprotokoll:  Godkändes  

 
2. Nordöleden: Ett arbete med att försöka få till en ändring av vissa avgångstider 

från Burö kvällstid pågår, samt en dialog angående ett försök att få färjetrafik 
och busstider att passa bättre. Det nya fartgupp som gjordes på Hälsö har 
sänkts något då det ansågs vara för högt.                       
 

3. Varvsområdet: Arbetsgruppen med de olika föreningarna är överens om en 
nyttjandeplan av varvsområdet, denna har gemensamt skickats till 
kommunen. Arbetsgruppen för varvsområdet väntar på att kommunen 
inbjuder till vidare samtal. 
 

4. Badet, Prärien och Ankis: Stegarna på Ankis är upptagna.  
 

5. Ungdomsgruppen: Ansökan om bidrag från kommunen som gäller inköp av en 
isbana kommer att skickas in under vecka 48.  
 

6. Övriga frågor: Fritidsbanken, Marie har skickat in en lista på vad det finns för 
saker kvar av det som är lånat från Fritidsbanken. Arbetet med vägunderhåll 
fortsätter.   

 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

Nästa styrelsemöte är 2024-12-09 klockan 18:00 i föreningsgården.  

 

Knippla Ö-råd 2024-12-03  

Vid protokollet 

 



Marie Brinkhoff 

 

Ordförande    Justerare   
   

 

Pontus Jacobsson   Per-Eive Berndtsson 

 

 


